

No. 14236. CONVENTION ON THE RECOGNITION OF DIVORCES AND LEGAL SEPARATIONS. CONCLUDED AT THE HAGUE ON 1 JUNE 1970<sup>1</sup>

RATIFICATION

*Instrument deposited with the Government of the Netherlands on:*

16 June 1977

FINLAND

(With effect from 15 August 1977.)

*Certified statement was registered by the Netherlands on 28 July 1977.*

N° 14236. CONVENTION SUR LA RECONNAISSANCE DES DIVORCES ET DES SÉPARATIONS DE CORPS. CONCLUE À LA HAYE LE 1<sup>er</sup> JUIN 1970<sup>1</sup>

RATIFICATION

*Instrument déposé auprès du Gouvernement néerlandais le :*

16 juin 1977

FINLANDE

(Avec effet au 15 août 1977.)

*La déclaration certifiée a été enregistrée par les Pays-Bas le 28 juillet 1977.*

No. 14287. REGIONAL CONVENTION ON THE RECOGNITION OF STUDIES, DIPLOMAS AND DEGREES IN HIGHER EDUCATION IN LATIN AMERICA AND THE CARIBBEAN. CONCLUDED AT MEXICO CITY ON 19 JULY 1974<sup>2</sup>

RATIFICATION

*Instrument deposited with the Director-General of the United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization on:*

24 June 1977

ECUADOR

(With effect from 24 July 1977.)

*Certified statement was registered by the United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization on 30 July 1977.*

N° 14287. CONVENTION RÉGIONALE SUR LA RECONNAISSANCE DES ÉTUDES ET DES DIPLÔMES DE L'ENSEIGNEMENT SUPÉRIEUR EN AMÉRIQUE LATINE ET DANS LA RÉGION DES CARAÏBES. CONCLUE À MEXICO LE 19 JUILLET 1974<sup>2</sup>

RATIFICATION

*Instrument déposé auprès du Directeur général de l'Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture le :*

24 juin 1977

EQUATEUR

(Avec effet au 24 juillet 1977.)

*La déclaration certifiée a été enregistrée par l'Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture le 30 juillet 1977.*

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 978, p. 393, and annex A in volumes 985, 1010, 1042 and 1047.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 980, p. 245, and annex A in volumes 995, 1025, 1039 and 1043.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 978, p. 393, et annexe A des volumes 985, 1010, 1042 et 1047.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 980, p. 245, et annexe A des volumes 995, 1025, 1039 et 1043.